
Zápisnica č. 21/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 11. 11. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Informácia o zabezpečení prechodu na Euro (Kvestorka Žideková, pror. Finka) 
2. Informácia o evidovaných publikáciách k 31.10.2008 (pror. Redhammer) 
3. Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
4. Organizačný poriadok Akademickej knižnice STU (pror. Redhammer) 
5. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
6. Stav počtu študentov na STU v akademickom roku 2008/2009 (pror. Kalužný) 
7. Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD Mladosť) (pror. Janíček) 
8. Organizačný poriadok MMC STU a Športoviská MG (pror. Janíček) 
9. Organizačný poriadok Nakladateľstva STU (pror. Petráš) 
10. Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
11. Príprava Národnej konferencie Slovensko a Európsky výskumný priestor  

(pror. Redhammer) 
12. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Informácia o evidovaných publikáciách na STU k 31.10.2008 (pror. Redhammer) 
2) Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov (pror. Redhammer) 
3) Návrh Organizačného poriadku Akademickej knižnice STU (pror. Redhammer) 
4) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
5) Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD Mladosť) (pror. Janíček) 
6) Organizačný poriadok MMC STU a Športoviská MG (pror. Janíček) 
7) Organizačný poriadok Nakladateľstva STU (pror. Petráš) 
8) Príprava Národnej konferencie Slovensko a Európsky výskumný priestor (pror. 

Redhammer) 
9) Globálny týždeň podnikateľstva - informácia (pror. Redhammer) 
10) Návrh podujatí k 150. Výročiu narodenia Aurela Boleslava Stodolu (pror. Petráš) 
11) Návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/20/2008, 2/20/2008, 1/17/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/19/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 24. 11. 2008 
 
Úloha V-STU č. 1/21/2008 
Rektor STU ukladá pripraviť návrh na organizačnú zmenu v ICV STU. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: 15. 01. 2009 
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Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Prorektor Petráš: 
- Informoval o priebehu Vedeckej rady TU Košice, kde boli inauguračné prednášky doc. 

Šoóš a doc. Tolnay zo SjF STU – inaugurácie boli úspešné 
- Informoval o účasti na stretnutí metropolitných TU vo Varšave 
- Bolo odoslané hlásenie na MŠ SR ohľadom čerpania investičných prostriedkov 
 
Prorektor Redhammer: 
- Informoval o o rokovaní predsedníctva APVV za účasti ministra školstva SR 
- MŠ SR bude financovať aj projekty v rámci infraštruktúry 
- Informoval o rokovaní americko-slovenskej obchodnej a priemyselnej komory 
- Informoval o návšteve zástupcov univerzít z Tchajwanu – ponuka spolupráce 
- MtF STU získala národnú cenu za kvalitu. 
 
Prorektor Finka: 
- Informoval o doterajšom priebehu akreditácie na STU 
- Problematika nostrifikácie diplomov a titulov získaných v zahraničí 
 
Prorektor Janíček: 
Informoval o získaní projektu z Ekofondu pre ÚZ STU Gabčíkovo. 
 
K bodu 1 Informácia o zabezpečení prechodu na Euro  

(kvestorka Žideková, pror. Finka) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Informovala o prechode z SKK na Euro. Prechod by mal byť 
bezproblémový, výplatné termíny budú bez zmeny. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o prechode na Euro. 
 
 
K bodu 2 Informácia o evidovaných publikáciách k 31.10.2008  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál a informoval o stave a počtoch publikácií 
zadaných do databázy. Asi 1000 publikácií je takých, ktoré nevstupujú do 
nápočtu dotácie. V tejto súvislosti je potrebné upozorniť fakulty, aby sa 
zvýšil počet resp. druh publikácií, ktoré ovplyvnia výšku dotácie. Je ešte asi 
40 karentovaných publikácií, ktoré neboli zatiaľ uznané ako karentované 
a prebieha kontrola. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o evidovaných publikáciách k 31.10.2008. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/21/2008 
Vedenie STU ukladá urobiť osvetové opatrenia na fakultách STU za účelom zvýšenia kvality 
publikačných výstupov zamestnancov STU. 
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K bodu 3 Skúsenosti a ďalšie zámery STU v oblasti štrukturálnych fondov 
(pror. Redhammer) 

  
Pror. 
Redhammer: 

Cieľom STU v oblasti štrukturálnych fondov EÚ je efektívne využitie zdrojov 
pre rozvoj univerzity, vzdelávacích, výskumných a transferových aktivít. 
Písomný materiál obsahuje informácie o doteraz realizovaných a podaných 
projektoch ako aj zámery pre programové obdobie do roku 2013. 

Pror. Janíček: Na rokovaní KR STU je potrebné informovať dekanov, aby podklady pre 
podávané projekty boli lepšie a včas pripravené. 

Rektor Báleš: Navrhol správu poslať aj zástupcom študentov v AS STU a požiadať ich 
o spoluprácu v tomto smere. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o skúsenostiach a ďalších zámeroch STU v oblasti 
štrukturálnych fondov. 
 
Úloha V-STU č. 2/21/2008 
Rektor STU ukladá pripraviť na rokovanie KR STU materiál ohľadom skúseností a ďalších 
zámerov STU v oblasti štrukturálnych fondov a príprave podkladov pre takéto projekty. 
Z: Prorektori Redhammer a Janíček 
T: 18. 11. 2008 
 
 
K bodu 4 Organizačný poriadok Akademickej knižnice STU  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný návrh organizačného poriadku Akademickej knižnice STU. 
Obsahuje definíciu vzťahov fakultných knižníc a metodický orgán, ktorý 
usmerňuje činnosť týchto knižníc. V zákone sa nachádza pojem akademickej 
knižnice univerzity. 

Pror. Petráš: Navrhol, aby sa názov zmenil na Akademické centrum knižníc. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

S ohľadom na postavenie akademickej knižnice univerzity v zákone o VŠ 
treba zvážiť postavenie tejto knižnice a s tým súvisia aj možnosti získania 
podporných zdrojov. 

Pror. Finka: Súhlasí s tým, že knižnica má byť univerzitná a fakultné knižnice nech sú jej 
autonómnymi súčasťami. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/21/2008 
Vedenie STU súhlasí s Organizačným poriadkom Akademickej knižnice STU 
s pripomienkami. Po predložení na právne oddelenie a doplnení bude materiál predložený na 
rokovanie AS STU. 
 
K bodu 5 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 

2008/2009 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál, v ktorom sa podrobnejšie uvádzajú informácie 

o prijímacom konaní na jednotlivých fakultách do všetkých troch stupňov VŠ 
štúdia. Zlepšila sa štruktúra prihlásených študentov. Pri preskúmaní 
rozhodnutí o neprijatí nebolo zistené porušenie podmienok na prijatie a všetky 



 4

rozhodnutia dekanov fakúlt boli potvrdené.  
Predseda AS 
STU Žalman: 

Dal otázku, či na niektorej fakulte STU došlo k významnej zmene v počte 
prijatých študentov tak, aby to významne ovplyvnilo delenie dotácie na 
fakulty. Odpovedal konkrétnymi číselnými údajmi pror. Kalužný. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/21/2008 
Vedenie STU schvaľuje zriadenie a zloženie odborného metodického strediska na STU 
v Bratislave pre metodické riadenie akademických knižníc fakúlt STU. 
 
K bodu 6 Stav počtu študentov na STU v akademickom roku 2008/2009 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o počtoch všetkých študentov v troch formách VŠ štúdia v dennej 

aj externej forme, o tých, ktorí platia resp. neplatia školné a o tých, ktorí 
študujú súbežne aj na iných vysokých školách. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa na využitie AIS pri prijímacom konaní. Odpovedal pror. Kalužný. 
AIS umožňuje elektronickou formou podať prihlášku. Zatiaľ nie je doriešený 
elektronický podpis. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave počtu študentov na STU v akad. roku 
2008/2009. 
 
 
K bodu 7 Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD 

Mladosť) (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Podal ústnu informáciu k tomuto bodu rokovania. Prioritou je ŠD Mladosť, 

nasleduje FIIT STU, na ktorú sme zatiaľ nedostali žiadne financie. Oprava 
fasády SvF STU je zaradená do menovitého zoznamu stavieb. 

Rektor Báleš: Opýtal sa na projekt prekrytia dvora Vazovova-Mýtna, Múzeum STU 
a Energetické centrum STU. Odpovedal pror. Janíček: Na budúci týždeň bude 
predložená štúdia na prekrytie Vazovova-Mýtna + Múzeum STU. 
V Energetickom centre sa rozhoduje o tom, či centralizovaný alebo 
decentralizovaný systém. Informoval aj o oprave výťahov na FEI STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o investičných aktivitách STU a postupe 
v jednotlivých projektoch. 
 
K bodu 8 Organizačné poriadky MMC STU a Športoviská MG (pror. 

Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomné návrhy organizačných poriadkov pre obidve uvedené 

účelové zariadenia STU. Už skôr uvedené pripomienky sa týkajú aj týchto 
návrhov. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa akým spôsobom bude pretransformovaný majetok z STU do 
účelového zariadenia Športoviská MG. Odpovedal pror. Janíček, že na tom 
pracuje a na nasledujúce rokovanie vedenia STU bude predložený príslušný 
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materiál. Od roku 2010 by to malo byť finančne samonosné, na rok 2009 sa 
počíta s finančnou dotáciou na rozbeh. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/21/2008 
Vedenie STU súhlasí s navrhovanými organizačnými poriadkami účelových zariadení MMC 
STU a Športoviská MG s pripomienkami. Po prerokovaní na právnom oddelení a doplnení 
materiálov budú tieto predložené na rokovanie AS STU za prítomnosti JUDr. Fabianovej 
a budú prítomní aj vedúci týchto ÚZ páni Telek a Svoboda. Na nasledujúce rokovanie 
vedenia STU pripraví pror. Janíček návrh rozpočtu pre tieto ÚZ na rok 2009. 
 
 
K bodu 9 Organizačný poriadok Nakladateľstva STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný návrh Organizačného poriadku Nakladateľstva STU.  
Pror. Finka: Je potrebné zobrať do úvahy, že sa jedná o účelové zariadenie STU a ako také 

bude podliehať organizačnému poriadku STU a teda rektorovi STU, ktorý 
túto právomoc môže preniesť napr. na prorektorov – zdieľaná právomoc. 
Ponúkol svoju pomoc ohľadom vypracovania normotvorných zásad na STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Všetky dnes predkladané organizačné poriadky je potrebné upraviť v tomto 
zmysle a prerokovať veci na právnom oddelení. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/21/2008 
Vedenie STU súhlasí s  organizačným poriadkom účelového zariadenia Nakladateľstvo STU 
s pripomienkami. Po prerokovaní na právnom oddelení a doplnení materiálu bude tento 
predložený na rokovanie AS STU za prítomnosti JUDr. Fabianovej a Ing. Troščákovej. Na 
nasledujúce rokovanie vedenia STU pripraví pror. Petráš návrh rozpočtu pre ÚZ 
Nakladateľstvo STU na rok 2009. 
 
Uznesenie V-STU č. 5/21/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Finkovi vypracovať zásady normotvornej činnosti na STU. 
 
 
K bodu 10 Stav prípravy Plesu STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o prebiehajúcich rokovaniach s Inchebou a predložil 

finálny návrh plagátu a pozývacieho listu na ples STU. Je k dispozícii cca 500 
adries doteraz, kam pošleme pozvánku na ples. 

 
Stanovisko V-STU č. 7/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave Plesu STU. 
 
 
K bodu 11 Príprava Národnej konferencie Slovensko a Európsky výskumný 

priestor (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Rehammer: 

Podal písomnú informáciu o príprave tohto podujatia obsahujúcu aj návrh 
predbežného programu konferencie, ktorá bude 27.11.2008 v Aule D. Ilkoviča 
na STU v Bratislave a bude pod gesciou MŠ SR. Ceny A. Stodolu budú 
udelené nie na konferencii ale v rámci galavečera. 
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Stanovisko V-STU č. 8/21/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave Národnej konferencie Slovensko 
a Európsky výskumný priestor. 
 
 
K bodu 12 Rozličné 
 
1) Prorektor Redhammer: 

- Prebehlo stretnutie s reprezentantmi Hlavy roka 2008 
- STU sa tohto roku stala hostiteľom Globálneho týždňa podnikateľstva na Slovensku. 

Odborným garantom je doc. Zajko a Ústav manažmentu STU. Viac informácií 
v písomnom materiáli a na web stránkach. 

- Pozval na konferencie v rámci týždňa vedy na Slovensku. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 
a) NZ s nájomcom Slovanet, a. s., Bratislava. Prenájom nebytových priestorov na FCHPT, 

v starej budove, prenájom technologickej miestnosti č. 712 o výmere 24 metrov 
štvorcových. Doba nájmu od 1.10.2008 do 30.9.2013.  

b) NZ s nájomcom Ľubomír Garai, Remeselnícka 34, Bratislava, nájom nebytových 
priestorov na FCHPT, prenájom sauny, spoločných priestorov a priestorov na masáže 
celkom o výmere 200 metrov štvorcových. Doba nájmu od 1. 1.2009 do 31.12.2013.  

c) NZ s nájomcom Ing. Martin Lukášik, Hlboká 14, Trnava. Prenájom nebytových 
priestorov na MTF v Trnave, kancelária č. 413 o výmere 18 metrov štvorcových. Účel 
nájmu kancelársky priestor (analýza dopravných nehôd). Doba nájmu od 1.11.2008 do 
31.12.2009.  

d) NZ s nájomcom Anna Krištofičová, Svätoplukova ul. 23, Bratislava. Prenájom 
parkovacieho miesta pred SvF na dobu od 1.11.2008 do 31.12.2009.  

e) Dodatok k NZ s nájomcom FERRWOOD, spol. s. r. o, Hospodárska ul. č. 72,  Trnava  
f) Predĺženie nájmu a výmena  kancelárskej miestnosti – teraz kancelária  č. 512 o výmere 

18metrov štvorcových s dobou nájmu  do 31.12.2009. Nájomné vo výške pôvodnej. 
g) Dodatok k NZ na FCHPT, prenájom nebytových priestorov, kancelárie nájomcovi Daniela 

Šonová, dodatkom sa predlžuje nájom do 31.12.2010.  
 
h) Dodatky k nájomným zmluvám na prenájom parkovacích miest pred SvF, predĺženie 

nájmu u nižšie uvedených  nájomcov do 31.12.2009  
JAGA GROUP, e. r. o. 
TERRATECHNIK s. r. o.  
STATEM s. r. o.  
ERA s. r. o. 
MUDr. Katarína Tesárová 
Euro Trend 21 – Mgr. Rudolf Nagy  
MUDr. Soňa Murčová  

 
Uznesenie V-STU č. 6/21/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Petráš: 

- Predložil písomný materiál po iniciatíve z MtF STU Trnava pod názvom „Návrh 
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podujatí k 150. Výročiu narodenia Aurela Boleslava Stodolu“. Jedná sa o zámer. 
Rektor stiahol z rokovania materiál v tejto podobe: potrebuje vedieť, ktoré 
z navrhovaných akcií organizuje STU (lebo všetky nemôže) a aké budú finančné 
nároky. 

- Predložil na schválenie návrh ocenení, ktoré budú udelené na slávnostnom 
galakoncerte VUS Technik pri príležitosti 55. Výročiu založenia súboru. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/21/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh ocenení pri príležitosti 55. Výročia založenia VUS 
Technik. 
 
4) Prorektor Finka: 

- Predložil na predsedníctvo AS STU upravený organizačný poriadok STU. 
- Začala sa implementačná fáza EIS na STU. 
- Dostal prvý návrh na KZ od odborovej organizácie. 

 
5) Predseda AS STU Žalman: 

Požiadal rektora STU o pozdravný list pri príležitosti 40. výročia založenia EVPU. 
 
6) Prorektor Petráš: 

- Pozval všetkých členov vedenia STU na stretnutie so študentmi STU pri príležitosti 
MDŠ. 

- V sobotu 15.11.2008 bude rokovanie SEFI. 
- Dostal prvý návrh na KZ od odborovej organizácie. 

 
7) Prorektor Kalužný: 

- Informoval o ponuke časopisov Trend a Profit s tým, že ak im umožníme reklamné 
tabule na fakultách STU, dajú nám zdarma určitý počet týchto časopisov. 

- Riešenie žiadostí o informácie – niektoré sú zvláštne, ako sa k nim postaviť. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


